
Aan: gemeenteraad Heerde 
         cc college b en w 

Betreft besluitvorming mfa Hof van Cramer 

Wapenveld, 20 september 2022

Geachte raadsleden, 

Met veel genoegen constateert de Dorpsraad Wapenveld dat u in uw vergadering van maandag 3 
oktober 2022 een besluit gaat nemen over het investeringskrediet voor de bouw van de mfa Hof van 
Cramer in het centrum van Wapenveld. 

Dat is dan het sluitstuk van een lang traject om in Wapenveld een gemeenschapsvoorziening te 
realiseren. Al in 2006 was er een initiatief om tot een Kulturhus te komen maar dat sneuvelde. Bij 
de raadpleging van de bevolking voor het in 2011 gepresenteerde Dorpsplan, werd de de wens voor 
een volwaardige voorziening veelvuldig geuit. Een door de Dorpsraad uitgevoerde verkenning 
leverde veel positieve reacties op, onder andere bleken de huisartsen interesse te hebben om deel te 
nemen. 

Een en ander leidde tot de start van een pilot in het pand van de bibliotheek aan de Putterweg in 
Wapenveld. Daar werd de voorziening Hof van Cramer in juni 2014 door burgemeester Pijnenburg 
geopend. Ondertussen kon de zoektocht naar realisatie van een mfa in het centrum van Wapenveld 
door gaan. 

De Dorpsraad was van meet af aan voorstander van realisering op een centrale plek in het centrum 
om zowel de leefbaarheid van Wapenveld als het ondernemersklimaat positief te beïnvloeden. 
Nadat de tennishal eigendom werd van de gemeente, kwam de mogelijkheid om te komen tot een 
mfa in het centrum, nadrukkelijk in beeld. 

Wij zijn uw raad dan ook zeer erkentelijk dat u door het beschikbaar stellen van gelden voor een 
haalbaarheidsstudie en een krediet voor het maken van een ontwerp, het mogelijk hebt gemaakt dat 
er een prachtig ontwerp ligt voor een geweldige ontmoetingsplek in het hart van Wapenveld. 

Nu ligt de vraag om een investeringskrediet van ruim twaalf miljoen op tafel als afronding van het 
proces. Gehoord de commissie van 19 september zal het ons niet verbazen als dit voorstel unaniem 
wordt aangenomen. 

Wij zijn ervan overtuigd dat elke euro van deze investering voor de kern Wapenveld ten volle benut 
zal worden en beloven u: wij zullen er zuinig op zijn! 

Bestuur Dorpsraad Wapenveld 


